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Készült:  Nagyatád Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2010. december 

16. napján tartott közmeghallgatásos üléséről, hangfelvételről 
 
Jelen vannak: Ormai István polgármester, Kárpáti László alpolgármester, Boros Bálint, 

Czimbalek József, Melles Zoltán, Dr. Novák János, Melsin Valentin (aki 
később érkezik), Dr. Orbán Csaba, Rácz Ferenc, Sasvári Tamás, Simonovics 
Józsefné képviselők 

 
Meghívottak: Dr. Kovács Ildikó jegyző, Dr. Nagy Vera aljegyző, Dr. Pacári Judit 

jogtanácsos, Kliment Tiborné, Dr. Druzsin Mónika, Svégel Gábor, 
irodavezetők, Szakályné Pintér Mária főigazgató, Dr. Büttnerné Bódy Ágnes, 
Kutiné Csicskár Edit, Ivusza Tamás, Pünkösd Márton, Rongáné Csányi 
Katalin, Varga Éva igazgatók, Dékity Ferenc mb. tűzoltóparancsnok, Egyed 
Árpád irodavezető, Bakos József választópolgár – meghívottak  

 
Távol maradt: Dr. Ludas László alpolgármester jelezte, hogy hivatalos elfoglaltsága miatt 

az ülésre később érkezik. 
 
Érdeklődő állampolgárok száma: 10 fő 
 
Ormai István polgármester üdvözli a megjelent képviselőket, meghívottakat, a VTV nézőit. 
Megállapítja, hogy az ülés – 10 fővel – határozatképes, azt megnyitja. 
 
Ormai István polgármester javasolja a képviselő-testületnek, hogy a jegyzőkönyv hitelesítők 
Sasvári Tamás és Simonovics Józsefné képviselők legyenek. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítőkre vonatkozó javaslatot egyhangú - 10 igen 
szavazat mellett elfogadja, és a következő határozatot hozza: 
 
286/2010. (XII. 16.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2010. december 16-i 
közmeghallgatásos képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítőiül Sasvári Tamás 
és Simonovics Józsefné képviselőket választja. 
 
Ormai István polgármester javasolja, hogy a testület a meghívóban és a közzétett 
hirdetményben megjelölt „Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2011. évi 
költségvetési koncepciójára” című napirendet tárgyalja meg. 
 
Ormai István polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslatot. 
 



 2 

A képviselő-testület a napirendi javaslatot egyhangú – 10 – igen szavazattal elfogadja, és a 
következő határozatot hozza: 
 
287/2010. (XII. 16.) számú határozat: 
 
Nagyatád Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi javaslatot 
elfogadja, és a következő napirendet tárgyalja: 
 
Napirend: 
 
1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési 

koncepciójára 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
 
Napirend tárgyalása: 
 
1.) Előterjesztés Nagyatád Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési koncepciójára 
 Előadó: Ormai István polgármester 
 
Kiegészítés: 
 
Ormai István polgármester:  
A közmeghallgatásos képviselő-testületi ülésnek az a szerepe, hogy a napirenden lévő 
témában alkalmat teremtsen arra, hogy a választópolgárok, a nagyatádiak el tudják mondani a 
javaslataikat, véleményüket, kezdeményezésüket.  
Felhívja a figyelmet arra, hogy a közmeghallgatás az „Előterjesztés Nagyatád Város 
Önkormányzata 2011. évi költségvetési koncepciójára” témában került összehívásra. Ebben a 
témában lehet a közmeghallgatáson véleményt nyilvánítani.  
A szabályok megegyeznek a képviselő-testület ülésének szabályaival.  
A költségvetési koncepciónak az a szerepe, hogy a költségvetés tervezése előtt 
megfogalmazza azt, hogy milyen célok mentén milyen feladatokat kitűzve, milyen 
eszközökkel készüljön el a következő év költségvetése. Azért is van a címében és a 
tartamában is a koncepció kifejezés. Egyfajta célrendszert és helyzetértékelést rögzít annak 
érdekében, hogy a tervezésben részt vevők ezeknek a szempontoknak az érvényesítésével 
végezzék majd a munkájukat.  
Az előterjesztésben megfogalmazásra került az, hogy a 2011. év vonatkozásában mik azok a 
most ismert körülmények és feltételek, amelyeket figyelembe kell majd venni a tervezési 
munkában. Nyilván azt nézték meg, hogy milyen kilátások vannak a várost, az 
önkormányzatot megillető bevételek tekintetében. Látható, hogy a feladatokhoz 
nagyságrendben közel a 2010-es szinten kap támogatást az önkormányzat. Egy természetes 
változás van, az pedig a személyi jövedelemadóból számított visszatérítések mértéke, hiszen a 
2008-as évet alapul véve egy alacsonyabb gazdasági teljesítményű év volt ez 
Magyarországon. Nyilvánvalóan az adó-visszatérítés is alacsonyabb szintet jelent, ezért 
mintegy 15 millió Ft-nyi finanszírozási mértékkel kevesebb pénzt kap az önkormányzat ezen 
a csatornán keresztül. 
Szembe kell nézni bizonyos kiadásnövekedésekkel, amelyek függetlenek az önkormányzattól. 
Érvényesülni fog egy inflációs hatás a dologi kiadásoknál és a személyi juttatásoknál pedig a 
szabályokból, a törvényekből következően mindenképpen kiadásnövekedés lesz elsősorban a 
soros előlépők miatt. Ezeket a juttatásokat természetesen biztosítani fogja az önkormányzat. 
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Összességében 30-35 millió Ft-nyi pozícióromlással kell szembenézni a következő 
időszakban, tehát nagyon takarékosan és a kiadások csökkentésére törekedve kell végezni a 
munkát annál is inkább, mert megszületett az együttműködő partner, a Megyei Önkormányzat 
döntése a 2011. évi koncepcióra vonatkozóan, amelyben már nem szerepel a megye városai 
részére juttatott eddigi támogatás. Nyilván a pénzügyi lehetőségek és korlátok indokolják ezt 
a döntést. Ez azt jelenti, hogy 2010-hez képest 15 millió Ft-tal kap kevesebb pénzt az 
önkormányzat. Ez még csökkenti a rendelkezésre álló forrásokat.  
A saját bevételeknél biztosan számít az önkormányzat a helyi adóbevételekre, nagyon régóta 
kialakult helyi adószerkezet van Nagyatádon. A lakossági kommunális adó, a vállalkozó 
iparűzési adó, a gépjárműadó és az idegenforgalmi adó van jelen Nagyatádon. Jó néhány 
településen van telekadó és építményadó is, Nagyatádon nincs ilyen. A koncepció is azt 
javasolja, hogy sem új adófajtának a bevezetését nem tervezi és nem számol ilyennel, sem 
pedig a mostani adómértékek emelését nem tervezi és nem kerül erre sor 2011-ben.  
Köszönetet mond a nagyatádi vállalkozóknak, a nagyatádiaknak azért, hogy nagyon jelentős 
mértékben, nagyon magas teljesítési arányban járulnak hozzá a város működéséhez, életéhez 
és fejlesztéséhez. 90 % feletti a határidőre történő adóbefizetés, ami mindenképpen 
figyelemre méltó.  
Számolni kell azzal, hogy a következő időszakban, az intézményi bevételek 
végiggondolásakor arra kell törekedni, hogy a rendelkezésre álló bevételi forrásokat 
mindenképpen működtetni kell. Nagy figyelmet kell fordítani egész önkormányzati szinten 
arra, hogy a kintlévőségeket be lehessen szedni és minél alacsonyabb mértékűre lehessen 
visszaszorítani.  
2011-ben nem számol az önkormányzat hitelfelvétellel, azokkal a forrásokkal kívánja 
megvalósítani a feladatokat, amelyek rendelkezésre állnak, viszont tud számolni az EU Önerő 
Alappal, amely egy hazai, állami forrás és amely az önkormányzati fejlesztések, beruházások 
önkormányzati saját részét, vagy annak egy részének a kiváltását szolgálja. Éppen ezen a 
héten érkezett egy értesítés a Belügyminisztériumtól, hogy a városközpont rekonstrukciójához 
30 millió Ft ilyen hazai, állami támogatást nyert az önkormányzat, ami nyilván a saját 
kiadásokat csökkenti és a finanszírozást segíti.  
Természetesen az önkormányzati feladatokat, a közszolgáltatásokat biztosítani és 
maradéktalanul ellátni kívánják. Szeretnék, hogy a meglévő szolgáltatások a következő 
időszakban is a Nagyatádiak rendelkezésére álljanak. Ezzel együtt látható, hogy 
mindenképpen megtakarításokat kell elérni, egy ésszerűbb, racionálisabb feladatellátást kell 
megvalósítani. Ezt úgy szeretnék elérni, hogy egyrészt a személyi jellegű juttatásoknál 
megtakarításokat kívánnak elérni. A város működési jellegű kiadásainak a 70 %-át teszik ki a 
személyi jellegű kiadások, melyek nyilván már járulékokkal együtt értendők. Előzetes 
egyeztetéseket folytattak a munkáltatókkal, különböző lépéseket terveznek a következő 
időszakban, amelyek egy része létszámcsökkentést jelent. 25 fő létszámcsökkentéssel számol 
az önkormányzat a 2011-es évben, ami azt jelenti, hogy lépcsőzetesen, fokozatosan kerülne 
sor ennek a létszámnak a csökkentésére. A folyamat során nyilvánvalóan figyelemmel lesznek 
a nyugdíjba vonulókra, hiszen Nagyatádon éppen 25-en vannak olyanok az önkormányzat 
intézményeinek alkalmazásában, akik igénybe vehetik ezt a bizonyos, hölgyek számára járó 
40 éves munkaviszony alapján nyugdíjba meneteli lehetőséget. Közülük legalább a fele 
jelezte, hogy mindenképpen élne ezzel a lehetőséggel. Vannak még olyanok, akik rendes 
nyugállományba vonulásukat tervezik.  
Dologi kiadásoknál az intézményekkel közös elhatározással, együttműködve azt tervezik, 
hogy jelentősen csökkentik azokat a kiadásokat, amelyeket időlegesen lehet nélkülözni – itt 
elsősorban a beszerzésekre gondol, azokra a felújítási, fejlesztési munkákra, amelyek 
ütemezhetők- ezek tudatos, tervszerű ütemezésével, végiggondolásával kívánják a költségeket 
csökkenteni. 
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Három beruházás befejezése a leghangsúlyosabb cél a következő évben. Emellett azokkal a 
feladatokkal kívánnak foglalkozni, amelyeken látszik, hogy érdemes is és kell is velük 
foglalkozni, ezek az energia-megtakarítást eredményező beavatkozások, valamint a 
csapadékcsatornák a felújítása-rekonstrukciója, az ott jelentkező problémák, megoldása, a 
harmadik pedig a közlekedés feltételeinek a fejlesztése. Mindhárom témába sok minden 
belefér.  
 
A közmeghallgatáson résztvevők részéről először kérdések, majd vélemények-hozzászólások 

következnek.  

 
Megérkezik a közmeghallgatásos ülésre Melsin Valentin képviselő. 

A képviselő-testület létszáma: 11 fő.  

 
Bakos József választópolgár: 
Ebben a koncepcióban inkább a helyzetelemzések dominálnak, semmint a grandiózus tervek. 
Ismeri az önkormányzat szűk mozgásterét, nem a terveket hiányolja, hanem a konszenzust, 
amelyet a bizottsági üléseken sem tapasztalt.  
Mielőtt véleményt alkotna, volna néhány kiegészítő kérdése, tisztázandó a fenntartásait: 
Az alpolgármester urat kérdezi, hogy a jövőt illetően milyen konkrét elképzeléseik vannak? 
Van-e cselevési tervük? Amennyiben igen, az mit tartalmaz? 
Mit remél az új Széchenyi tervtől a nagyatádi vállalkozásokat illetően?  
Milyen segítséget terveznek adni a nagyatádi vállalkozóknak? 
A közszféra kaphat-e a Széchenyi tervből? 
4 milliárddal növelték a turisztikai forrást. Ebből mennyit remél Nagyatád vonatkozásában? 
Az új bizottsági munkastílus mennyiben szolgálja a döntéshozókat a döntések 
meghozatalában? Érthetetlen számára, hogy egyetlen egy bizottságban sem kaphatott helyet 
Melsin képviselő, aki gyakorlott képviselő, gyakorlott, közgazdasági egyetemet végzett 
cégvezető. Hogyan maradhatott ő ki a bizottságokból? A 2 sz. választókörzet polgárainak az 
érdekeit nem tudja így képviselni.  
A bizottsági tagok miért a saját körzetük érdekeit képviselik a rendeletalkotások, ill. 
módosítások alkalmával? 
 
Ormai István polgármester:  
Jelzi, hogy a költségvetési koncepcióról folyik a tárgyalás, szorosan az ezzel kapcsolatos 
kérdéseit szíveskedjen Bakos úr feltenni! 
 
Bakos József választópolgár: 
Szorosan összefüggnek a kérdései a koncepcióval. A rendeletben nincs leszabályozva, hogy 
miről lehet beszélni.  
Elegendő lesz-e a tervezett közalkalmazotti, köztisztviselői létszámcsökkentés a költségvetési 
egyensúly fenntartásához?  
Szükséges-e a jelenlegi leépítések mellett a nyugdíjasok további foglalkoztatása? 
A Munkaügyi Központokhoz átkerülő közhasznú foglalkoztatás okoz-e létszámcsökkentést az 
irányító, ill. a foglalkoztatói létszámban?  
Tekintettel arra, hogy Ludas alpolgármester úr nem érkezett meg, így a polgármester úrnak 
teszi fel a kérdéseket: 
A megnövelt, sportra fordítandó kormányzati forrástöbblettől mit remél Nagyatád 
vonatkozásában? 
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Miből kompenzálja az önkormányzat a deviza árfolyamváltozásból eredő többletköltségeket? 
2011 évi szinten milyen növekedésre számít? Figyelembe véve, hogy a kötvénykibocsátás 
idején 153 Ft volt a frank, jelenleg 218 Ft.  
A megkurtított képviselő-testületben miért indokolt két alpolgármester alkalmazása? 
Juttatások területén mire számíthatnak a közhasznú dolgozók a 2011-es esztendőben? 
Kapnak-e munkaruhát, meleg étkezési utalványt? Milyen javulásra számíthatnak a melegedő 
ill. az illemhely tekintetében?  
Tervezi-e a nagyatádi hírlap újbóli indítását a polgármester úr?  
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Köszöni, hogy aggódik Bakos úr Nagyatád turisztikai jövőjéért. Minden kialakult, az 
infrastrukturális háttér megalakult. Nyilván fognak készíteni egy cselekvési tervet, amely 
szervesen kapcsolódni fog a következő év költségvetési tervéhez. Különböző konzultációkat 
kívánnak folytatni a gazdasági élet szereplőivel, külön a vállalkozásokkal, a mikro 
vállalkozásokkal, a turizmus szereplőivel. Bizonyára ismeretes, hogy Magyarországon már jól 
működnek a Desztinációs Menedzsment modelljei. A következő fórum arról fog szólni, hogy 
megvizsgálják, hogy a szereplők között a partnerség, a közös gondolkodás megvan-e.  
A Széchenyi tervet kilenc alappillérre készítették el, a végső változata januárban kerül 
kiadásra. Még nem lehet tudni, hogy a közszféra fog-e részesülni a Széchenyi terv 
lehetőségeiből, de a vállalkozások, ill. a gazdaság-fejlesztés bizonyára. Közte van az a 
bizonyos „Egészséges Magyarországért”, amelynek a város maximálisan megfelel a 
gyógyvízével, az infrastruktúrájával, a lehetőségeivel. Nyilván az a fontos, hogy a 
vállalkozások, ill. a város szereplői minél jobban fejlődjenek, a gazdasági élet és a 
versenyszféra fejlődjön Nagyatádon, hiszen erre tettek előzetesen ígéretet, hogy ezt próbálják 
meg menedzselni a lehetőségekkel, a kapcsolatokkal, lobbyval. Ennek eleget kívánnak tenni. 
Melsin Valentin képviselőtársára vonatkozó kérdések nem ide vonatkoznak és nem is kíván 
rájuk válaszolni. 
 
Ormai István polgármester:  
Megint „fordítva ülünk a lovon”. Arra készül a Bakos úr, hogy a Dr. Ludas László 
alpolgármester úrnak szánt kérdést a polgármesternek teszi fel. Fordítva szokott ez lenni.  
A kérdező azt mondja, hogy az állami támogatásokban 50 %-kal nő a sportra fordított 
támogatás, mert ezt olvasta az újságban. Utána kellene gondolni egy kicsit annak, hogy miről 
van szó tulajdonképpen. Nem arról van szó, hogy az önkormányzatoknak juttatott kvázi 
sportcélú támogatások nőnek 50 %-kal, hanem arról van szó, hogy a magyar sportnak juttatott 
támogatások nőnek, amelyek fölött a Magyar Olimpiai Bizottság fog rendelkezni. Ez nem az 
önkormányzati sporttámogatások kategóriája. A kérdés céltalan és nem talált! Nem így 
működik a rendszer. Ha valaki egy témát felhoz, nézzen utána, hogy miről van szó pontosan. 
Az önkormányzatok egy általános normatíván keresztül, egy összevont normatíván keresztül, 
igazgatás, közterület-fenntartás, sport…stb. keresztül kapnak olyan célú állami támogatást 
lakosságarányosan, amely a költségvetési törvény önkormányzati fejezetében szerepel külön 
normatívaként. Ezt a normatívát nem érinti az a dolog, amiről a Bakos úr beszélt. Érintheti a 
nagyatádi sportegyesületek, amelyek önálló jogi személyek. Ők azok, akik a sporttámogatás 
másik, nem önkormányzati finanszírozási forrásain keresztül esetleg többlettámogatáshoz 
jutnak. Ez a dolog logikája, nem illeszkedik a költségvetési koncepcióhoz. Van még egy 
támogatási forma, ahol Brüsszel jóváhagyására vár az ország, ez pedig a gazdasági szféra, a 
vállalkozók társasági adófelajánlásának a kategóriája. Ezt egy külön törvény szabályozza, ami 
kifejezetten a versenysportra és a csapatsportokra irányul.  
Minden kötelezettségnek eleget fognak tenni, többek között a hitelek és a kötvény révén 
meglévő kialakuló kötelezettségeknek is.  
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Eddig sem és ez után sem tudják azt megtenni, ezek után pedig még inkább nem, hogy a 
közfoglalkoztatott dolgozók természetbeni juttatást is kapjanak. A dolog nagyon egyszerű, a 
közfoglalkoztatott dolgozókat azért tudják az önkormányzatok alkalmazni, mert állami 
támogatás kapnak erre a foglalkoztatási formára. Ez az állami támogatás megmondja, hogy 
mire lehet használni. Nem lehet természetbeni juttatást biztosítani belőle, nem lehet 
elszámolni, tehát nem áll az önkormányzat módjában, nincs rá lehetősége, hogy ezt megtegye, 
akkor sem, ha Bakos úr által ezt valaki kéri. Egészen másról folyik a gondolkodás.  
A 2010-es évnek nagyon nagy eredménye a közfoglalkoztatás. 200-230 embernek tudott az 
önkormányzat folyamatosan munkát biztosítani Nagyatádon. Ennyi nagyatádi és ennyi család 
jutott kiszámítható és érdemleges jövedelemhez a segély helyett. Ezek az emberek egy rövid 
bevezető időszak után értelmes, hasznos munkát végeztek, volt látszata, volt eredménye a 
munkájuknak. Nagyon helyesen döntött az önkormányzat annak idején, hogy részt vesz ebben 
a programban és felvállalja ennek a szervezésével, bonyolításával kapcsolatos munkát és 
feladatot is. Folytatni kívánják ezt a programot, bár jelentősen megváltoznak a körülményei és 
a feltételei. December 31-vel lezárul ez a program mindenki számára. Ez egy tényszerű, 
teljesen objektív körülmény, lejárnak a munkaszerződések és lejár a támogatási szerződés, 
viszont az új Nemzeti Foglalkoztatási Terv lehetőségével élni kíván az önkormányzat és már 
most dolgoznak a munkatársak azon, hogy hogyan lehetséges minél gyorsabban, minél több 
embert január elejétől ismét alkalmazni és bevonni a munkába. Ez a cél, hogy a 
közfoglalkoztatás potenciális résztvevőinek minél előbb munkát és jövedelmet tudjanak 
biztosítani az új feltételek és körülmények között. 
Tervek között szerepel olyan információs csatornák kialakítása, amelyeken keresztül még 
több és pontos információhoz tudnak jutni a Nagyatádiak. Ez akár lehet nyomtatott kiadvány 
is.  
 
Bakos József választópolgár: 
Nagyatád politikai jövőjéről nem beszélt, nem tudja, hogy van-e olyan. Ezt alpolgármester 
úrnak kell tudnia, ha úgy gondolja, akkor alakítsa és legyen benne sikere. Nagyatád pénzügyi 
helyzetéért aggódik. Nem nyugtatták meg egyetlen egy válasszal sem.  
1990. óta Antall, Boros, Horn, Orbán, Meggyesi és most legutoljára az Orbán kormánytól is 
Pelczné Gál Ildikó mondta, hogy zászlajára tűzte az új kormány a kis,- és középvállalkozások 
fejlesztését, megsegítését. Tessék visszatekinteni az elmúlt húsz évre, hogy ebből mi 
realizálódott. Az előző Széchenyi terv 60 %-át a multik kapták.  
 
Ormai István polgármester:  
Ez a költségvetési koncepció része? 
Tessék a koncepcióval kapcsolatos véleményeket elmondani! 
 
Bakos József választópolgár: 
Szorosan összefügg a koncepcióval, mert Nagyatád vonatkozásában tette fel a kérdését. 
Hallott valamit, de az köszönőviszonyban nincs a kérdéssel.  
Azért kérdezte a polgármester urat, mert az alpolgármester úr nem jelent meg.  
 
Ormai István polgármester:  
De, jó választ adott… 
 
Bakos József választópolgár: 
Köszöni, de… 
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Ormai István polgármester:  
Akkor meg miért beszél róla a Bakos úr? 
 
Bakos József választópolgár: 
A deviza árfolyam-változás miatt aggódik. A tervezett intézkedések nem hozzák meg a kívánt 
hozamot, hogy az egyensúly meglegyen, félő, hogy újabb hitelekhez kell nyúlni azért, hogy a 
megkezdett beruházások megvalósuljanak és az alkalmazottak is megkapják a pénzüket. 
Ha a Széchenyi tervre számít az önkormányzat, akkor a kisvállalkozók még várhatnak egy 
darabig. 
Nem emlékszik, hogy a turisztikai ágazat kapott volna támogatást. Bajban van a turisztika. 
Kívánja, hogy az említett hatalmas összegekből érjen le Nagyatádra is.  
Nem az újságban olvasta a sporttal kapcsolatos támogatást, hanem a parlamenti közvetítést 
nézte.  
A jelenlegi bizottsági munka jelenleg még nem éri el a régi bizottságok munkaszintjét.  
Nem kapott választ a nyugdíjasok „lecseréléséről”, pedig rengeteg diplomás fiatal vár 
munkahelyre. Egy kis figyelmet kellene erre is fordítani a leépítéseknél. 
 
Megszólal a hozzászólás időtartamának lejártát jelző hang.  

 
Bakos József választópolgár: 
Barcson, Szegeden elég egy alpolgármester, akkor itt… 
 
Megszólal a hozzászólás időtartamának lejártát jelző hang.  

 
Bakos József választópolgár: 
Hogy mutat példát önmérsékletből az önkormányzat az alkalmazottaknak? 
 
Ormai István polgármester:  
Figyelmezteti Bakos Józsefet, hogy lejárt a hozzászólás ideje.  
 
Bakos József választópolgár: 
Kötvénykibocsátásnál mindenki azt várta, hogy majd az új kormány segít az 
önkormányzatokon, mára kiderült, hogy nagyon-nagyon nehéz időszak elé néz 2011-ben az 
önkormányzat, ennek megfelelően kellene a testületnek is a költségvetésben a kellő 
struktúraváltást, intézményi átvilágítást végrehajtani.  
 
Kárpáti László alpolgármester: 
Bizonyára Bakos úr nem nézett körül Nagyatádon, hiszen akár a turizmus szereplői között, 
akár a mikro-vállalkozások, sőt, középvállalkozások között is volt olyan gazdasági szereplő, 
aki az előző Széchenyi tervből fejlesztett és azóta is nagyon jól működik. 
Pontosítaná Bakos urat, hiszen nem Antall József idejében kezdődött, hanem az előző Fidesz 
kormány ideje alatt volt, mely által létrejöttek dolgok. 
 
 

További hozzászólások hiányában Ormai István polgármester lezárja a közmeghallgatásos 

ülést.  
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Ormai István polgármester megköszöni a részvételt, a képviselő-testület közmeghallgatásos 
ülését 1440 órakor bezárja. 
 

 
 

K.m.f. 
 
 

Ormai István 
polgármester 

Dr. Kovács Ildikó 
jegyző 

 
 
 

 
 
 

Sasvári Tamás 
képviselő 

Simonovics Józsefné 
képviselő 
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